



质量管理体系认证证书

证书编号: 10423Q01222R1S

兹证明

山东重诺锻造股份有限公司

(地址: 山东省济南市章丘区普集街道海东工业园南
统一社会信用代码: 9137018178063920X1 邮编: 250206)

质量管理体系符合标准:

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

通过认证范围如下:

* 锻制法兰的生产 (产品全部出口) *

涉及本证书的范围和 GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015 要求的适用性问题, 可通过向本机构咨询而得到进一步的澄清。证书在国家规定的行政许可、资质、强制性产品认证有效期内、定期接受监督审核并经审核合格情况下继续有效。证书信息可在本机构及国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询。

发证日期: 2023 年 07 月 05 日

有效期: 2023 年 07 月 05 日至 2026 年 06 月 23 日

签发人:

山东世通国际认证有限公司



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C104-M



微信证书查询

第一次监审

贴标志处

第二次监审

贴标志处

获证组织需按规定接受监督审核, 并经审核合格后证书方可继续有效

地址: 中国·山东省青岛市高新区竹园路2号

电话: 400-675-8617

网址: www.seatone.net.cn



CERTIFICATE OF CONFORMITY QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

NO. 10423Q01222R1S

This is to certify that the Quality Management System of

SHANDONG ZHONGNUO HEAVY INDUSTRY CO., LTD

(Address: Southern Part of Haidong Industrial Park, Puji Street, Zhangqiu District, Jinan, Shandong Province, China

Unity Social Credit Code:9137018178063920X1 Postal Code:250206)

is in conformity with:

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

This system is valid to:

*** PRODUCTION OF FORGED FLANGES (ALL PRODUCTS EXPORTED) ***

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015 requirements may be obtained by this body organization. Certificate in the state regulations administrative license, qualification, mandatory product certification received within the validity period, the regular supervision review of the case effectively. This certificate information is available on the official website of the agency and Certification & Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn).

Issue date :07-05-2023

Term of validity: 07-05-2023 TO 06-23-2026

Representative of the company (Director):

S. p. chuan

SHANDONG SEATONE
INTERNATIONAL CERTIFICATION
CO.,LTD



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C104-M



What certificate query

The certified organization shall accept supervision and audit in accordance with the regulations,
and the certificate shall remain valid after being verified as qualified
Address: NO.2 Zhuyuan Road, High-tech Zone, Qingdao City, China

Tel: 400-675-8617

Web: www.seatone.net.cn